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Komisia regionálneho rozvoja 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja  

 

 

Košice: 27.11.2024 

Číslo: 04831/2024/ORR- 

Vybavuje: Ing. Barbora Kováčová 

Tajomníčka komisie 

email: barbora.kovacova@vucke.sk 

telefón: 055/6196 650 

 

ZÁPISNICA 

 

z 14. rokovania Komisie regionálneho rozvoja Zastupiteľstva Košického samosprávneho 

kraja, konaného dňa 26.11.2024, na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie 

Maratónu mieru č. 1 v Košiciach, zasadačka č. 242 (1. poschodie). 

 

 

PROGRAM  ROKOVANIA 

 

1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania 

2. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek komisie 
3. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa 

mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 11/2020 

o výške úhrady za sociálnu službu, o spôsobe jej určenia a platenia v zariadeniach 

sociálnych služieb v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja 

4. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o určení výšky 

príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach 

5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa 

mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 18/2022 

o financovaní základných umeleckých škôl, jazykových škôl, materských škôl 

a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja 

6. Schválenie realizácie a spolufinancovania projektov realizovaných v rámci „Opatrenia 

RSO4.2 Zlepšenie rovného prístupu k inkluzívnym a kvalitným službám v oblasti 

vzdelávania, odbornej prípravy a celoživotného vzdelávania rozvíjaním dostupnej 

infraštruktúry vrátane posilňovania odolnosti pre dištančné a online vzdelávanie 

a odbornú prípravu“ 

7. Schválenie realizácie a spolufinancovania projektového zámeru integrovanej územnej 

investície: „Digitálne územné plánovanie Košického samosprávneho kraja“ 

8. IV. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2024 

9. Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2025 – 2027 

10. Vyhodnotenie Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja Košického samosprávneho 

kraja za rok 2023      

11. Informatívne správy 

a) Informatívna správa o hodnotení strategických dokumentov „Program hospodárskeho 

rozvoja a sociálneho rozvoja Košického samosprávneho kraja na roky 2023 – 2027 (s 

výhľadom do roku 2030)“ a „Integrovaná územná stratégia Košického kraja 2022 – 

2030“  
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b) Informatívna správa o činnosti neziskovej organizácie Dobrovoľný zbor civilnej 

ochrany KSK   

c) Informatívna správa o činnosti spoločnosti GLIP KOŠICE, a. s. 

12. Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na I. 

polrok 2025 

13. Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na 

I. polrok 2025 

14. Bod z plánu úloh: Prerokovanie iných aktuálnych materiálov a tém týkajúcich sa agendy 

regionálneho rozvoja spojených s činnosťou odboru regionálneho rozvoja  

15. Bod z plánu úloh: Informovať o aktuálne podaných projektoch odboru regionálneho 

rozvoja 

16. Bod z plánu úloh: Informovať o regionálnej značke Košického kraja 

17. Návrhy, podnety a požiadavky 

18. Rôzne 

19. Záver 
 

K bodu č.1  

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

Vyjadrenie: Predsedníčka komisie pani Mgr. Adrianna Gergely Papp privítala hlavného 

kontrolóra KSK Ing. Jozefa Hudáka a p. zástupkyňu riaditeľa JUDr. Ľubicu Palkovú 

a  prítomných členov komisie na 14. rokovaní komisie. 

Z celkového počtu 25 členov komisie bolo na začiatku rokovania prítomných 15 členov, čo je 

nadpolovičná väčšina a komisia bola uznášaniaschopná. 

Predsedníčka komisie informovala o vyhotovení zvukového záznamu použitím diktafónu, 

výlučne pre potreby zhotovenia zápisnice. 

Program  rokovania komisie bol vopred zaslaný všetkým členom komisie e-mailom, materiál 

na prerokovanie bol zverejnený na digitálnom zastupiteľstve.  

 

Diskusia: K bodu č.1 diskusia neprebehla. 

 

Záver: 

Predsedníčka komisie požiadala členov komisie o hlasovanie o programe ako celku. 

 

Uznesenie č. 50/2024  

Komisia regionálneho rozvoja schvaľuje program 14. rokovania Komisie regionálneho rozvoja. 

 

Hlasovanie č. 1:  

Prítomní: 15    

Za: 15     Proti: 0     Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

Predsedníčka komisie skonštatovala, že program 14. rokovania komisie bol schválený. 

 

K bodu č. 2 

Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie 

Vyjadrenie: Predsedníčka komisie informovala, že z posledného rokovania neboli prijaté žiadne 

požiadavky na tajomníčku komisie. 
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Uznesenie č. 51/2024  

Komisia regionálneho rozvoja berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení a požiadaviek z 

komisie.  

 

Hlasovanie č. 2:  

Prítomní: 15    

Za: 15    Proti: 0    Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č.3 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa 

mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 11/2020 

o výške úhrady za sociálnu službu, o spôsobe jej určenia a platenia v zariadeniach 

sociálnych služieb v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja 

Vyjadrenie: Materiál predstavil Ing. Vladimír Pauco, vedúci odboru sociálnych vecí a Ing. 

Agáta Šafraneková, vedúca referátu zariadenia, analýzy a financovania sociálnych služieb. 

 

Diskusia: Do diskusie sa nikto nezapojil. 

 

Uznesenie č. 52/2024  

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a schváliť 

podľa predloženého návrhu. 

  

Hlasovanie č. 3:  

Prítomní: 15     

Za: 15     Proti: 0     Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

Prišiel 1 člen komisie. 

 

K bodu č.4 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o určení výšky 

príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach 

Vyjadrenie: Materiál predstavila MVDr. Katarína Franková, referent pre školské zariadenia, 

Oddelenie technicko- ekonomických činností, Odbor školstva. 

 

Diskusia: Do diskusie sa nikto nezapojil. 

 

Uznesenie č. 53/2024  

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a schváliť 

podľa predloženého návrhu. 

  

Hlasovanie č. 4:  

Prítomní: 16     

Za: 16     Proti: 0     Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č.5 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa 

mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 18/2022 
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o financovaní základných umeleckých škôl, jazykových škôl, materských škôl a školských 

zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja 

Vyjadrenie: Materiál predstavila MVDr. Katarína Franková, referent pre školské zariadenia, 

Oddelenie technicko- ekonomických činností, Odbor školstva. 

 

Diskusia: Do diskusie sa nikto nezapojil. 

 

Uznesenie č. 54/2024  

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a schváliť 

podľa predloženého návrhu. 

  

Hlasovanie č. 5:  

Prítomní: 16     

Za: 16     Proti: 0     Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č.6 

Schválenie realizácie a spolufinancovania projektov realizovaných v rámci „Opatrenia 

RSO4.2 Zlepšenie rovného prístupu k inkluzívnym a kvalitným službám v oblasti 

vzdelávania, odbornej prípravy a celoživotného vzdelávania rozvíjaním dostupnej 

infraštruktúry vrátane posilňovania odolnosti pre dištančné a online vzdelávanie a 

odbornú prípravu“ 

Vyjadrenie: Materiál predstavila Mgr. Viktória Ječová, vedúca referátu regionálneho rozvoja 

a plánovania, Odbore regionálneho rozvoja. 

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojila p. Rušinová s otázkami na celkovú výšku nákladov a výšku 

spolufinancovania KSK projektových zámerov. Na otázku p. Ječová odpovedala. Následne p. 

Rušinová položila otázku či náklady na spolufinancovanie týchto projektových zámerov sú 

zahrnuté v rozpočte. Otázka bola zodpovedaná, pričom bolo potvrdené, že financie sú 

v rozpočte zahrnuté. 

 

Uznesenie č. 55/2024  

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a schváliť 

podľa predloženého návrhu. 

  

Hlasovanie č. 6:  

Prítomní: 16     

Za: 16     Proti: 0     Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

Prišiel 1 člen komisie. 

 

K bodu č.7 

Schválenie realizácie a spolufinancovania projektového zámeru integrovanej územnej 

investície: „Digitálne územné plánovanie Košického samosprávneho kraja“  

Vyjadrenie: Materiál predstavila Ing. Mária Halačová, referent odborných činností, Oddelenie 

územného plánovania a strategických investícií 

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojil p. Dulina s otázkou či sa jedná výlučne o digitalizáciu 

územných plánov KSK alebo aj digitalizáciu územných plánov obcí. Pani Halačová mu 
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odpovedala, že ide o digitalizáciu oboch, avšak v prípade obcí len o digitalizáciu vybraných 

tém. Do diskusie sa zapojil aj p. Dulina s otázkou týkajúcou sa školení v rámci aktivít – pre 

koho sú určené, pani Halačová odpovedala, že školenia sú pre zamestnancov, samosprávny aj 

širšiu verejnosť. 

 

Uznesenie č. 56/2024  

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a schváliť 

podľa predloženého návrhu. 

  

Hlasovanie č. 7:  

Prítomní: 17     

Za: 17     Proti: 0     Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č.8 

IV. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2024 

Vyjadrenie: Materiál predstavil PhDr. Mgr. Jozef Cvoliga, poverený riadením odboru 

financií. 

 

Diskusia: Do diskusie sa nikto nezapojil. 

 

Uznesenie č. 57/2024  

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a schváliť 

podľa predloženého návrhu. 

  

Hlasovanie č. 8:  

Prítomní: 17     

Za: 17     Proti: 0     Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č.9  

Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2025 – 2027 

Vyjadrenie: Materiál predstavil PhDr. Mgr. Jozef Cvoliga, poverený riadením odboru 

financií. 

Diskusia: Do diskusie sa zapojil p. Petrík s návrhom doplnenia návrhu rozpočtu o investičnú 

akciu urbanistická štúdia funkčného využitia územia pri vodných nádržiach Ružín 1 a 2, 

Zemplínska šírava a Palcmanská maša. Následne sa p. Dulina zapojil s návrhom doplnenia 

rozpočtu vo forme doplnenia rozpočtovej položky na výsadbu stromov popri cestách v správe 

KSK, tento návrh príspevkom do diskusie podporil p. Smrčo. Pani Rušinová položila otázku 

týkajúcich sa bežných príjmov kultúrnych zariadení, ktoré sú v návrhu rozpočtu uvedené 

v nulových hodnotách, na ktorú jej odpovedala p. Palková. Do diskusie sa zapojila p. Šebová 

s poznámkou k presunu finančných prostriedkov z oblasti kultúry do iných oblastí, v kontexte 

súčasnej situácie kultúry na Slovensku. Do diskusie sa zapojil p. Ihnát s otázkou súčasnej 

situácie vo veci podania žaloby na KSK vo veci výsadby stromov v úseku Rudník – Jasov. Pán 

Borovský sa zapojil do diskusie s otázkou či KSK má možnosť vstupovať do VO vo vzťahu 

k výdavkom dopravných spoločností, na otázku mu odpovedal p. Hudák.  

 

Uznesenie č. 58/2024  
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Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu KSK doplniť do návrhu rozpočtu na 

rok 2025 investičnú akciu urbanistická štúdia funkčného využitia územia pri vodných nádržiach 

Ružín 1 a 2, Zemplínska šírava a Palcmanská maša. 

 

Hlasovanie č. 9:  

Prítomní: 17     

Za: 17     Proti: 0     Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

Uznesenie č. 59/2024  

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu KSK doplniť do návrhu rozpočtu na 

rok 2025 rozpočtovú položku vo výške 100 000 EUR na výsadbu stromov popri cestách 

v správe KSK.  

 

Hlasovanie č. 10:  

Prítomní: 17     

Za: 17     Proti: 0     Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

Uznesenie č. 60/2024  

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a schváliť 

podľa predloženého návrhu. 

  

Hlasovanie č. 11:  

Prítomní: 17     

Za: 17     Proti: 0     Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č.10  

Vyhodnotenie Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja Košického samosprávneho 

kraja za rok 2023 

Vyjadrenie: Materiál predstavila Mgr. Katarína Rosičová PhD., referent pre analýzy 

štatistických údajov a rozvoj ľudských zdrojov, Odbor regionálneho rozvoja. 

 

Diskusia: Do diskusie sa nikto nezapojil. 

 

Uznesenie č. 61/2024  

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a zobrať na 

vedomie podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 12:  

Prítomní: 17     

Za: 17     Proti: 0     Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č.11  

Informatívne správy 
a) Informatívna správa o hodnotení strategických dokumentov „Program 

hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja Košického samosprávneho kraja na roky 
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2023 – 2027 (s výhľadom do roku 2030)“ a „Integrovaná územná stratégia Košického 

kraja 2022 – 2030“ 

Vyjadrenie: Materiál predstavila Mgr. Katarína Rosičová PhD., referent pre analýzy 

štatistických údajov a rozvoj ľudských zdrojov, Odbor regionálneho rozvoja. 

 

Diskusia: Do diskusie sa nikto nezapojil. 

 

Uznesenie č. 62/2024  

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a zobrať na 

vedomie podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 13:  

Prítomní: 17     

Za: 17     Proti: 0     Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

Odišiel 1 člen komisie. 

 

b) Informatívna správa o činnosti neziskovej organizácie Dobrovoľný zbor 

civilnej ochrany KSK  

Vyjadrenie: Materiál predstavila Ing. Mária Halačová, referent odborných činností, Oddelenie 

územného plánovania a strategických investícií. 

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojil p. Smrčo s otázkou týkajúcou sa zapracovania informačných 

materiálov do mapového podkladu – kde ich môže nájsť, p. Halačová odpovedala, že aplikácia 

v súčasnosti nie verejná. 

 

Uznesenie č. 63/2024  

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a zobrať na 

vedomie podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 14:  

Prítomní: 16     

Za: 16     Proti: 0     Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

Prišiel 1 člen komisie. 

 
c) Informatívna správa o činnosti spoločnosti GLIP KOŠICE, a. s 

Vyjadrenie: Materiál predstavila Ing. Mária Halačová, referent odborných činností, Oddelenie 

územného plánovania a strategických investícií. 

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojila p. Rušinová s poznámkou na omeškanie výstavby Volva, na 

čo p. Halačová odpovedala, že tieto procesy nie sú predmetom agendy oddelenia, nakoľko je to 

súkromná investícia. 

 

Uznesenie č. 64/2024  

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a zobrať na 

vedomie podľa predloženého návrhu. 
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Hlasovanie č. 15:  

Prítomní: 17     

Za: 17     Proti: 0     Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č.12  

Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na 

I. polrok 2025 

Vyjadrenie: Materiál predstavila Mgr. Viktória Ječová, vedúca referátu regionálneho rozvoja 

a plánovania. 

Prosím o uvedenie materiálu. 

Diskusia: Do diskusie sa zapojil p. Dulina s návrhom doplnenia rámcovej obsahovej náplne 

Zastupiteľstva KSK na I. polrok 2025 o Informatívnu správu o spoločnosti GeoSurvey, s.r.o. 

 

Uznesenie č. 65/2024  

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu KSK do rámcovej obsahovej náplne 

zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na I. polrok 2024 doplnenie 

Informatívnej správy o činnosti spoločnosti GeoSurvey, s.r.o. v rámci programu februárového 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja. 

 

Hlasovanie č. 16:  

Prítomní: 17     

Za: 17     Proti: 0     Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

Uznesenie č. 66/2024  

Komisia regionálneho rozvoja berie na vedomie Rámcovú obsahovú náplň zasadnutí 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na I. polrok 2025. 

 

Hlasovanie č. 17:  

Prítomní: 17     

Za: 17     Proti: 0     Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č.13  

Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na I. polrok 2025 

Vyjadrenie: Materiál predstavila Mgr. Viktória Ječová, vedúca referátu regionálneho rozvoja 

a plánovania. 

 

Diskusia: Do diskusie sa nikto nezapojil. 

 

Uznesenie č. 67/2024  

Komisia regionálneho rozvoja schvaľuje Plán úloh komisie Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja na I. polrok 2025. 

 

Hlasovanie č. 18:  

Prítomní: 17     

Za: 17     Proti: 0     Zdržal sa: 0  
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Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č.14  

Bod z plánu úloh: Prerokovanie iných aktuálnych materiálov a tém týkajúcich sa agendy 

regionálneho rozvoja spojených s činnosťou odboru regionálneho rozvoja 

Vyjadrenie: Materiál predstavila Mgr. Viktória Ječová, vedúca referátu regionálneho rozvoja 

a plánovania. 

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojil p. Petrík s otázkou na súčasný stav stratégie a akčného plánu 

rozvoja cyklodopravy v gelnickom regióne. 

 

Uznesenie č. 68/2024  

Komisia regionálneho rozvoja berie na vedomie Bod z plánu úloh: Prerokovanie iných 

aktuálnych materiálov a tém týkajúcich sa agendy regionálneho rozvoja spojených s činnosťou 

odboru regionálneho rozvoja. 

 

Hlasovanie č. 19:  

Prítomní: 17     

Za: 17     Proti: 0     Zdržal sa: 0  

 

K bodu č.15  

Bod z plánu úloh: Informovať o aktuálne podaných projektoch odboru regionálneho 

rozvoja 

Vyjadrenie: Materiál predstavila RNDr. Katarína Sasaráková, projektový manažér, Odbor 

regionálneho rozvoja. 

 

Prosím o uvedenie materiálu. 

Diskusia: Do diskusie sa nikto nezapojil. 

 

Uznesenie č. 69/2024  

Komisia regionálneho rozvoja berie na vedomie Bod z plánu úloh: Informovať o aktuálne 

podaných projektoch odboru regionálneho rozvoja. 

 

Hlasovanie č. 20:  

Prítomní: 17     

Za: 17     Proti: 0     Zdržal sa: 0  

 

Odišiel 1 člen. 

 

K bodu č.16  

Bod z plánu úloh: Informovať o regionálnej značke Košického kraja 

Materiál predstaví, PhDr. Jana Knežová, PhD., vedúca odboru kultúry a Mgr. Vladimíra 

Kalatová, projektový manažér, Odbor kultúry. 

 

Prosím o uvedenie materiálu. 

Diskusia: Do diskusie sa zapojila p. predsedníčka Gergely Papp s otázkou na dátumy otvorenia 

nasledujúcej výzvy na prihlasovanie, p. Knežová odpovedala, že plánované je otvorenie výziev 

2x do roka – jar (február) a jeseň (september). Nasledovala otázka od p. predsedníčky ohľadom 

dĺžky platnosti certifikácie. Pani Knežová odpovedala – 3 roky a potom nasleduje obnova, 
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s tým, že všetky informácie sú uvedené aj na webovej stránke. Do diskusie sa zapojila p. 

Rušinová s otázkou či s regionálnou značkou sú spojené nejaké náklady na remeselníka, p. 

Knežová odpovedala, že nie sú. Následne p. Petrík položil otázky týkajúce sa propagácie 

regionálnej značky, pani Knežová mu odpovedala. 

 

Uznesenie č. 70/2024  

Komisia regionálneho rozvoja berie na vedomie Bod z plánu úloh: Informovať o regionálnej 

značke Košického kraja 

 

Hlasovanie č. 21:  

Prítomní: 16     

Za: 16     Proti: 0     Zdržal sa: 0  

 

K bodu č.17 

Návrhy, podnety a požiadavky 

 

Vyjadrenie:  Predsedníčka komisie vyzvala členov komisie o prednesenie svojich postrehov v 

tomto bode. 

 

Diskusia: Komisia regionálneho rozvoja ukladá tajomníkovi komisie do nasledujúceho 

stretnutia vypracovať:  

1. Informáciu o súčasnej situácii vo veci podania žaloby na KSK vo veci výsadby stromov 

v úseku Rudník – Jasov. 

2. Informáciu o súčasnom stave realizácie stratégie akčného plánu rozvoja cyklodopravy 

v gelnickom regióne. 

Záver: Predsedníčka komisie skonštatovala, že rokovanie komisie je tak na konci. 

 

K bodu č.18 

Rôzne 

 

Vyjadrenie: Predsedníčka komisie vyzvala členov komisie o prednesenie svojich postrehov v 

tomto bode.  

 

Diskusia: Do diskusie sa nikto nezapojil. 

 

K bodu č.19 

Záver 

 

Predsedníčka komisie pani Mgr. Adrianna Gergely Papp, poďakovala prítomným za účasť.  

 

 

 

 

 

..................................................          .................................................... 

   Ing. Barbora Kováčová                      Mgr. Adrianna Gergely Papp 

     tajomníčka komisie                                                              predsedníčka komisie 


